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AAN: 

De Minister-President, 

Voorzitter van de Raad van Kluis tere 
c.q. Raad voor Europese Zaken 

Dienstonderdeel: D • G. E. S . Datum: 1 2 me i 1975 

Onderwerp: Conclusies van de Coördinatie Kenmerk: DGES-115656 
Commissie voor Europese Integratie-
en Associatieproblemen 
d.d. 12 mei 1975 

TER BEHANDELING IN DE MINISTERRAAD c.q. R.E.Z. d.d. 16 mei 

/. Hierbij doe ik U toekomen de conclusies van de 

vergadering van de Coördinatie Commissie voor Europese 

Integratie- en Associatieproblemen op 12 mei jl. 

Spoedshalve zend ik afschrift dezes rechtstreeks 

aan de leden van de Ministerraad, de leden van de Raad voer 

Europese Zaken en aan alle Staatssecretarissen toe. 

DE STAATSSECRETARIS VAN BUITENLANDSE ZAKE! 
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Conclusies van de Coördinatie Commissie 
Europese Integratie- en Associatiesreble 
d.d. 12 mei 1975 

De Coördinatie Commissie heeft een tweetal ZEG-
Raadszittingen voorbereid en enige oî zor.ïere^ 
onderwerpen behandeld, zodat de conclusies"ie 
volgende punten betreffen: 

I. Economisch-Financiële Raad van 20 mei a.s.; 

II. Voorbereiding van Economisch-Financiële ?.ai 
III. Indexatie; 

IV. Landbouwraad van 26/27 mei a.s.; 

V. De balans van het landbouwbeleid. 

De Coördinatie Commissie geeft de REZ c o . de 
Ministerraad in overweging met de conclusies 
akkoord te gaan. 
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Economisch-Financiële Raad van 20 mei a.s. 

Er bleek nog niets bekend te zijn over de a 
van deze Raad. 

Mogelijke agendapunten kunnen betreffen de 
Franse bereidheid om deel te nemen aan het 
mini-slang-arrangement bestaande uit afspraken tct 
het houden van wederzijdse wisselkoersbewegingen 
binnen een bepaalde marge en swap-kredietverlenin^er 
Op het ogenblik nemen daaraan deel de EEG-lidstaten 
Duitsland, die van de Benelux en Denemarken. 
Ook nemen enige niet-EEG-lidstaten deel, nl. Zweden, 
Noorwegen en Oostenrijk. Ook Zwitserland heeft de 
wens te kennen gegeven aan het arrangement deel 
te nemen. 

Nog voor de a.s. REZ c.q. Ministerraad van 
16 mei zal interdepartementaal overleg 
worden gevoerd ter voorbereiding van de 
discussie aldaar met name over eventuele 
voorwaarden die Frankrijk zou willen verbinden 
aan toetreding tot het mini-slang-arrangement. 

Verdere mogelijke agendapunten kunnen voortvloeien 
uit het overleg van het Monetair Comité dat zojuisx 
heeft plaatsgevonden. Dit was gewijd aan

 v°°?^?2 
reiding van een komende vergadering van net I»F-
interimcomité. Het Monetair Comité zal hierover 
rapport uitbrengen. Naast vele punten van over-
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